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ordförande    justerare  

 

 

 

§ 1 

Val av mötesordförande, justerare och godkännande 

av dagordning  
Louise valdes till mötets ordförande och Lena valdes att 

justera protokoll.  Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 

Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 3 

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde den 25 

oktober 

Rådet har tagit del av nämndens ärenden. Rådet önskar 

yttra sig över följande ärenden. 

 

Ärende 8 Hälsosam och klimatsmart mat 

Rådet har tagit del av ärendet. Kosten är av stor betydelse 

för hälsa och välbefinnande. Mat är både näring och 

njutning. Maten ska vara välsmakande och näringsrik. 

Rådet vill betona att det finns många personer som av 

något skäl behöver specialkost. Det kan handla om 

allergier eller svårigheter att tillgodogöra sig vissa 

livsmedel. Vidare kan personer med ohälsa och 

funktionsnedsättningar ha besvär som dåliga tänder och 

munhälsa. Man har sämre ekonomi, vilket kan leda till 

dålig kosthållning där viktiga livsmedel, exempelvis kött 

och fisk, utesluts av ekonomiska skäl.  

Förvaltningen uppmärksammar en brist i och med att 

personer med psykisk ohälsa eller funktionsnedsättning 

inte berörs i strategin. Detta är en utsatt grupp, eftersom 

psykisk ohälsa ofta medför problem med mun och tänder. 
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Socialförvaltningen är inte heller representerad i 

nätverket. 

  

Rådet delar förvaltningens synpunkter. Rådet betonar att 

alla ska ha rätt till mat som är både god och närande. 

Frågor om kost måste vara en del av stadens olika insatser 

för god och jämlik hälsa. 

  

 

Ärende 9 Konstgräs 

Rådet noterar ärendet och vill påkalla medvetenhet om att 

om att man vid val av konstgräs även behöver tillämpa ett 

funktionshinderperspektiv. Exempelvis kan val av 

olämpligt material öka risken för allergiska reaktioner.   

 

§ 4 

Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på remisser i 

samband med att ett tjänsteutlåtande tas fram. Enligt 

överenskommelse är rådets ordförande och vice 

ordförande uppsatta på sändlistan så de får kännedom om 

alla remisser samtidigt som de sänds till den avdelning 

som ska bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

För att den handläggare som skriver tjänsteutlåtandet ska 

ha möjlighet att ta med rådets synpunkter ska 

handläggaren erhålla dessa senast en vecka innan 

handläggaren själv ska ha texten klar. Rådets synpunkter 

på remisser ska i princip beslutas på rådets sammanträden 

och vara protokollförda. Om rådet anser ett ärende är 

viktigt att hantera däremellan kan ledamöterna handlägga 

ärendet digitalt och därefter bekräfta i protokollet på 

följande möte. 

 

Remiss av Färdplan för ett Stockholm för alla 
Anna-Carin som handlägger detta tjänsteutlåtande deltog 

under denna punkt på mötet. Rådet har valt att bifoga två 

skrivningar med synpunkter på denna viktiga remiss.  

Se bilaga 1 och bilaga 2. 
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Rådet ser positivt på att det för denna remiss funnits 

tillräckligt med handläggningstid så rådet har givits 

möjlighet att träffa den handläggare som skriver ärendet 

och att själva bifoga synpunkter.   

 

§ 5 

Uppstart av servicebostadsenhet i Hagastaden  

I början av nästa år startar den andra 

servicebostadsenheten i Hagastaden på adress Nina 

Einhorns gata 4 och 6. För att få en bild av boendet 

erhåller rådet ritningar på boendets lägenheter och lokaler 

och rådets sekreterare berättar om visningen av 

bostäderna. 

 

§ 6 

Övriga frågor 
Kvällens möte – vilka deltar? 

a) Kvällens möte Ett Stockholm för alla HSO, FHR 

och FO: Hela rådet deltar. 
b) Gamla Synsätt Spökar Än,- funktionshinder genom 

tiderna av, en ny bok av Margareta Persson. 

Rekommenderas för inköp till förvaltningen, som 

referensmaterial.  

c) I tidskriften Funktion i fokus – för dig som möter 

människor med funktionsnedsättning ges ut av 

landstingets Habilitering och Hälsa. Rådet 

rekommenderar en gratis prenumeration. 

d) Grovsopor – viktigt att människor med 

funktionsnedsättning har praktiska lösningar på hur 

dessa hanteras.  

e) Rådet visas utskrift av pdf av den sammanfattning av 

T2 som arbetsmarknadsnämndens förvaltning gjort. 

 

§ 7 

Möteslokalerna och möteshandlingarnas tillgänglighet  

Hissen vid trappan vid ingången Norra Stationsgatan har 

en grind som ibland inte stänger sig. Bra att hissens 

manöverknappar har flyttats till väggen på nedre planet. 

 

 

 

§ 8 
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Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet. Nästa 

sammanträde är måndag den 12 november, kl. 15.00 med 

rådets förmöte kl. 14.30.  
 

 


